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Številka :  032-7/2017 
Datum:     3.1.2018  

Z A P I S N I K 
14. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v 
ponedeljek, 4. decembra 2017, ob 17. uri v  sejni sobi Občine Kostanjevica na 
Krki, Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI: Marjan JERELE, Mateja JUREČIČ, Aleš KEGLJEVIČ,  Melita SKUŠEK  in Robert ZAGORC 
OPRAVIČIL se ni nihče.  
  
Na seji so bili prisotni novinarji. 
 
14. redno sejo Občinskega sveta je vodil župan Ladko Petretič. 
Župan je ugotovil, da je na seji prisotnih 5 ( pet ) članov občinskega sveta. 
Seja se je pričela ob 17. uri in je bila sklepčna. 
 

 
AD 1. 

Določitev dnevnega reda 
Za 14. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

1.  Določitev dnevnega reda 

2.   Pregled in potrditev zapisnikov 13. redne seje z dne 19.12.2016, 1. nadaljevanja z dne 

              05.01.2017 in 2. nadaljevanja z dne 05.10.2017, 6. izredne seje ter 6., 7. in 8. dopisne seje 
3.    Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 
4.           Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata članice Občinskega sveta Občine Kostanjevica na  
              Krki - predlog 
5.           Sklep o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda OŠ Jožeta Gorjupa  
              Kostanjevica na Krki – predlog 
6.           Sklep o imenovanju predstavnika ustanovitelja v Svet zavoda Posavski muzej Brežice –  
              predlog 
7.           Sklep o neizbiri kandidata za direktorja javnega zavoda Posavski muzej Brežice – predlog 
8.           Zaključni račun Proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2016 
9.           Sklep o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini na domu v občini Kostanjevica na Krki  
              za leto 2017 – predlog 
10.        Načrt razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij naslednje 
              generacije v občini Kostanjevica na Krki – predlog 
11.         Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
 
 
Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 
Razprave ni bilo. 
Župan je predlagal sklep:   

Občinski svet sprejme predlog dnevnega reda za 14. redno sejo v predlagani obliki. 
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GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnikov 13. redne seje z dne 19.12.2016, 

1. nadaljevanja z dne 05.01.2017 in 2. nadaljevanja z dne 05.10.2017, 

6. izredne seje ter 6., 7. in 8. dopisne   seje 
Gradivo za točko je bilo posredovano s sklicem 14. redne seje, z dne 23.11.2017. 

  

Zapisnik 13. redne seje z dne 19.12.2016 

Župan je odprl razpravo po predlaganem zapisniku. 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 

Župan je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme zapisnik 13. redne seje z dne 19.12.2016 v predlagani obliki.  

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

Zapisnik 1. nadaljevanja 13. redne seje z dne 5.1.2017 

Župan je odprl razpravo po predlaganem zapisniku. 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 

Župan je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme zapisnik  1. nadaljevanja 13. redne seje z dne 5.1.2017 v predlagani 

obliki.  

 

GLASOVANJE: 

 PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
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Zapisnik 2.  nadaljevanja 13. redne seje z dne 5.10.2017.  

Župan je odprl razpravo po predlaganem zapisniku. 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 

Župan je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme zapisnik 2. nadaljevanja 13. redne seje z dne 5.10.2017 v predlagani  

obliki.  

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

Zapisnik 6. izredne seje. 

Župan je odprl razpravo po predlaganem zapisniku. 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 

Župan je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme zapisnik 6. izredne seje v predlagani obliki.   

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

Zapisnik 6. dopisne seje. 

Župan je odprl razpravo po predlaganem zapisniku. 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 

Župan je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme zapisnik 6. dopisne seje v predlagani obliki  

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
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Zapisnik 7. dopisne seje. 

Župan je odprl razpravo po predlaganem zapisniku. 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 

Župan je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme zapisnik 7. dopisne seje v predlagani obliki.   

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

Zapisnik 8. dopisne seje. 

Župan je odprl razpravo po predlaganem zapisniku. 

Na zapisnik ni bilo pripomb. 

Župan je predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme zapisnik 8. dopisne seje v predlagani obliki.   

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

  

 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

Župan je navzočim povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Gradivo so člani  

Občinskega sveta dobili na mizo pri prvem sklicu 14. redne seje, 23.11.2017. Gradivo je  

navzočim prebrala direktorica občinske uprave, Judita Lajkovič. 

  

Razprave po poročilu ni bilo, župan je navzočim predlagal sklep. 

Občinski svet se je seznanil s Poročilom za 13. redno sejo o izvrševanju sklepov 
Občinskega sveta med obema sejama. 
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AD 4. 

Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata 

članice Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki 

Župan je povedal, so člani Občinskega sveta gradivo za to točko prejeli s sklicem 7. dopisne  

seje za dne 07.11.2017, ki pa ni uspela, zato je bila točka uvrščena na dnevni red 14. redne  

seje. Jožica Lešnjak je 09.10.2017 županu podala pisno odstopno izjavo s funkcije članice  

Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki. Na podlagi navedenega je župan  z dopisom  

št. 032-3/2017-2 z dne 10.10.2017 o tem obvestil člane občinskega sveta in člane občinske  

volilne komisije. Gre torej za sprejem ugotovitve, da je članici občinskega sveta prenehal  

mandat z dnem, ko je podala odstopno izjavo županu, torej 09.10.2017.  

 

Župan je po predlaganem sklepu odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

Župan je predlagal sklep:  

Občinski svet sprejme Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata članice Občinskega sveta 
Občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

 PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

  

AD 5. 

Sklep o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda OŠ Jožeta Gorjupa 

Kostanjevica na Krki - predlog 

Člani Občinskega sveta so gradivo za to točko dobili na mizo pri prvem sklicu 14. redne seje,  

23.11.2017. 

  

Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske  

dejavnosti. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razpravljala je Melita Skušek. Na vprašanje je odgovorila Anita Krajnc. 

Melita Skušek je preverila ali je lahko nekdo dvakrat zaporedoma imenovan. Povedano je  

bilo, da Gramc sedaj en mandat ni bil član sveta. 
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Župan je navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme Sklep o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda OŠ  

Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   4 

PROTI:  1 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

  

AD 6. 
Sklep o imenovanju predstavnika ustanovitelja 
v Svet zavoda Posavski muzej Brežice - predlog 

Člani Občinskega sveta so gradivo za to točko prejeli s sklicem seje z dne 23.11.2017. 

Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske  

dejavnosti. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme sklep o imenovanju predstavnika 
ustanovitelja v svet javnega zavoda Posavski muzej Brežice v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

AD 7.  

Sklep o neizbiri kandidata za direktorja javnega zavoda 

Posavski muzej Brežice - predlog 

 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje z dne 23.11.2017. 

Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske  

dejavnosti. 
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Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o neizbiri kandidata za direktorja 
javnega zavoda Posavski muzej Brežice v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

 

AD 8. 

Zaključni račun Proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2016 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje z dne 23.11.2017. 

Uvodna pojasnila je podala Karla Gašpar, višja svetovalka I za javne finance, proračun in  

gospodarske dejavnosti. 

 

Župan je povedal, da je gradivo predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko  

premoženje. Poročilo je na seji podala Mateja Jurečič, članica Odbora, ki je povedala, da se je  

Odbor seznanil z gradivom in predlaga Občinskemu svetu, da Zaključni račun potrdi v  

predlagani obliki. 

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

V razpravi so sodelovali: župan, Melita Skušek in Mateja Jurečič. 

Na vprašanja sta odgovarjala: Anita Krajnc in župan. 

 

Melita Skušek je vprašala, kaj je s Posavsko špajzo. 

Anita Krajnc je odgovorila, da je bil že dvakrat objavljen razpis za novega najemnika, pa ni  

odgovora. Po novem letu bo šel razpis ponovno ven.  

Melita Skušek je vprašala, kje je bil objavljen razpis. 

Anita Krajnc je odgovorila, da na občinskih spletnih straneh. 

Melita Skušek je povedala, da je spletna stran premalo. 

Melita Skušek je podala pobudo, da se v bodoče predstavi projekte pri sprejemanju  

proračuna na tak način, kot so bili predstavljeni na PP predstavitvi ob zaključnem računu.  

Vsak projekt naj se najprej predstavi Občinskemu svetu. Včasih za projekte izve iz medijev,  
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kar ni prav. 

Stražni stolp – zunanja ureditev. 

Župan je povedal, da poteka obnova in zunanja ureditev po smernicah Zavoda za varstvo  

kulturne dediščine.  

Melita Skušek je vprašala, če obstaja načrt, skica. 

Župan je povedal, da je idejno zasnovo naredil gospod Leskovar. 

Melita Skušek je vprašala, kakšna bo vsebina. 

Župan je odgovoril, da se bo pri tem vključila Galerija Božidar Jakac. V naslednjem letu bo  

organiziran obisk Uskoškega muzeja na Stojdragi. 

 

Mateja Jurečič je vprašala, kaj je s hiško nasproti stolpa. 

Župan je odgovoril, da so jo podrli. 

 

Ker se ni nihče več priglasil k razpravi, je župan razpravo zaključil in predlagal sklep:   

Občinski svet sprejme  Zaključni račun Proračuna Občine Kostanjevica na Krki za leto 2016  

v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

AD 9. 

Sklep o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini na domu 

v občini Kostanjevica na Krki za leto 2017 – predlog 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje z dne 23.11.2017. 

Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja svetovalka I za družbene in gospodarske  

dejavnosti. 

Župan je povedal, da je gradivo predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko  

premoženje. Na seji je poročala Mateja Jurečič, članica Odbora, ki je povedala, da Odbor  

predlaga Občinskemu svetu, da sklep sprejme v predlagani obliki. 

 

Župan se je zahvalil poročevalkama in odprl razpravo. 

Melita Skušek je podala pobudo, da se v naslednjih proračunih nameni več sredstev za  

postavko Pomoč na domu. 

Župan se je s predlogom strinjal.  
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Ker se ni k razpravi prijavil nihče več, je župan zaključil razpravo in občinskemu svetu  

predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme  Sklep o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč na domu v občini  

Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

 

AD 10. 

Načrt razvoja odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij 

naslednje generacije v občini Kostanjevica na Krki - predlog 

 

Gradivo za točko so člani Občinskega sveta prejeli s sklicem seje z dne 23.11.2017. 

Uvodna pojasnila je podal Stanislav Rostohar, višji svetovalec I za gospodarsko  

infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja. 

Župan je povedal, da je gradivo predhodno obravnaval Odbor za okolje, prostor in  

komunalno infrastrukturo. 

Na seji je poročal Marjan Jerele, član Odbora, ki je povedal, da Odbor predlaga Občinskemu  

svetu, da sklep sprejme v predlagani obliki. 

 

Župan  se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razpravljali so: Melita Skušek, Mateja Jurečič in Aleš Kegljevič. 

Melita Skušek je povedala, da v gradivu ni cene in ni vsebine. Vprašala je, kakšna je pokritost  

v Občini z internetom, kakšna je strategija razvoja in dejansko stanje. 

Stanislav Rostohar je odgovoril, da se s tem ta dokument ne ukvarja. Poseljenost je  

premajhna, s Telekomom pa se je težko kaj dogovoriti. 

Mateja Jurečič je povedala, da je Občina Krško sofinancirala izkop do hiš. 

Aleš Kegljevič je povedal, da je to nadstandard in da internet ni tako nujna stvar, kot voda in  

elektrika. 

Mateja Jurečič mu je odgovorila, da je dostop do interneta nujna potreba in ne nadstandard. 

 

Župan je zaključil razpravo in navzočim predlagal sklep: 

Občinski svet sprejme sklep o sprejetju Načrta razvoja širokopasovnega omrežja 
elektronskih komunikacij naslednje generacije  v predlagani obliki. 



 

Stran 10 od 10 
 

  
GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 5 

ZA:   5 

PROTI:  Nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

AD 11. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

V uvodu je župan navzoče pozval, da svoja vprašanja, v kolikor bodo podana ustno, člani 
Občinskega sveta zapišejo in oddajo pri tajnici, kar se seveda ni zgodilo. 

 

Marjan Jerele: Naplavine pri Južnem mostu 

Podal je pobudo, da se čiščenje uredi drugače, da se čisti sproti. Naj se reši sistemsko. 

Melita Skušek je predlagala, da se pri obvoznici umesti lovilce. 

Na pobudi je odgovoril župan, ki je povedal, da bo o problematiki seznanil pristojno 
ministrico. Povedal je tudi, da bo na problematiko bobrov sklical tiskovno konferenco. 

Melita Skušek: Tercijalski most 

Podala je vprašanje, kaj se načrtuje s Tercijalskim mostom, ali je predvidena obnova. 

Župan je odgovoril, da drugo leto. 

Melita Skušek: Zaklonišče na Resljevi  

Vprašala je, kaj je z zakloniščem. 

Anita Krajnc je odgovorila, da so lastniki zaklonišča stanovalci. 

Melita Skušek: Udarna jama na Resljevi cesti 

Vprašala je, kdaj se bo luknjo zaflikalo. 

Mateja Jurečič: Luknje in  mulde na cesti, urejanje gozdnih poti, ovinek na cesti Jablance - 
Avguštine 

Stanislav Rostohar je povedal, da bo urejeno. 

Melita Skušek  je vprašala, kdaj bo točka Zdravstveni dom. 

Župan je odgovoril, da na naslednji seji. 

 
Župan je ob 1855 ugotovil, da je dnevni red 14. redne seje Občinskega sveta Občine 
Kostanjevica na Krki izčrpan.  Navzočim se je zahvalil za udeležbo in sodelovanje na seji in 
sejo zaključil. 
 
        Ladko Petretič, župan 
 
Zapisala: 
Marjana Krhin, tajnica OU 


